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Sak 19 /12  Sykkelvei gjennom Lambertseter 
 

BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  

1. Det foreslåtte trasèvalget i planinitiativet anses hensiktsmessig. 
2. Løsninger med blandet trafikk kan ikke aksepteres på noen del av strekningen. Det må 

etableres eget sykkelfelt på hele sykkelruten. 
 
Til komiteer og råd:  
Det vedtaket som er fattet av arbeidsutvalget, tas til orientering. 
 
Til bydelsutvalget:  
Det vedtaket som er fattet av arbeidsutvalget, tas til orientering. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling fjernmøte 14.02.2012 
I hht reglement for bydelene § 4-2, ble saken behandlet i fjernmøte, dvs. at saken ble sendt av 
saksbehandler Jan Nordahl til arbeidsutvalgets medlemmer pr. e-post 07.02.2012 med svarfrist 
14.02.2012. Innen fristen besvarte alle 5 medlemmene. 
 
Høyres alternative forslag, fremmet av Arve Edvardsen (H)  
1.   Bydelsutvalget er tilfreds med at sykkelveinettet i bydelen utvides i tråd med  trafikkplanen  

som ble behandlet av bystyret i møte  15.06.2011 sak 193. 

    2.   Sykkelveinettet må i utgangspunktet etableres med sykkelfelt i begge retninger. For å ivareta  
sikkerheten, særlig for barn, bør blandet trafikk unngås. Eksisterende utvidede fortau i 
Nordstrandveien bør tilbakeføres for etablering av sykkelfelt i kjørebanen. 

 3.   Konsekvensene av opphør av gateparkering i Langbølgen mellom Munkelia og  
Nordstrandveien må utredes nærmere. 

    4.   Det bør vurderes å etablere en hastighetsreduserende rundkjøring i  krysset Nordstrandvn /  
Langbølgen. Dette ville innebære en mer trafikksikker ferdsel for syklister. 

 
Votering: 
Innen fristen 14.02.2012 har alle 5 arbeidsutvalgets medlemmer votert. Arve Edvardsens (H) 
alternative forslag til punktene 3 og 4 ble enstemmig vedtatt. Ane Wigers (V) støttet disse to 
punktene, men ikke punkt 1 og 2. Voteringen ble etter dette slik: 
 
Arve Edvardsens (H) alternative forslag til punkt 1 og 2 : Vedtatt med 4 stemmer  (2 H, 1 A,  
1 FrP). V stemte i mot.  
Arve Edvardsens (H) alternative forslag til punkt 3 og 4:  Enstemmig vedtatt (2 H. 1 A, 1 FrP,  
1 V) 
 
Arbeidsutvalgets vedtak i fjernmøte 14.02.2012: 
1.   Bydelsutvalget er tilfreds med at sykkelveinettet i bydelen utvides i tråd med  trafikkplanen  

som ble behandlet av bystyret i møte  15.06.2011 sak 193. 

    2.   Sykkelveinettet må i utgangspunktet etableres med sykkelfelt i begge retninger. For å ivareta  
sikkerheten, særlig for barn, bør blandet trafikk unngås. Eksisterende utvidede fortau i 
Nordstrandveien bør tilbakeføres for etablering av sykkelfelt i kjørebanen. 



 3.   Konsekvensene av opphør av gateparkering i Langbølgen mellom Munkelia og  
Nordstrandveien må utredes nærmere. 

    4.   Det bør vurderes å etablere en hastighetsreduserende rundkjøring i  krysset Nordstrandvn /  
Langbølgen. Dette ville innebære en mer trafikksikker ferdsel for syklister. 

 

Sak 20 /12  Jonoe Holtet AS - fornyelse av skjenkebevilling 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Det anbefales at Jonoe Holtet AS får fornyet skjenkebevilling, i tråd med søknad. 
 
Til komiteer og råd:  
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
Til bydelsutvalget:  
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling fjernmøte 14.02.2012 
 
I hht reglement for bydelene § 4-2, ble saken behandlet i fjernmøte, dvs at saken ble sendt av 
saksbehandler Jan Nordahl til arbeidsutvalgets medlemmer pr. e-post 07.02.2012 med svarfrist 
14.02.2012. Innen fristen besvarte alle 5 medlemmene 
 
Votering: 
Innen fristen 14.02.2012 har alle 5 (2 H, 1 A, 1 FrP, 1 V) arbeidsutvalgets medlemmer votert. 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Arbeidsutvalgets vedtak i fjernmøte 14.02.2012: 
Det anbefales at Jonoe Holtet AS får fornyet skjenkebevilling, i tråd med søknad 
 
 
 
 
 
Oslo, 15.02.2012 
 
 
 
 
Arve Edvardsen (H) 
leder av bydelsutvalget 
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